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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA 

CLUB EXCURSIONISTA ALPICAT  

Data: 23 de novembre de 2009 
Lloc: Alpicat, sala d’actes del Casal d’Alpicat 
Hora de començament: 21:10 hores 
Hora d’acabament: 22:30 hores  

Membres de la junta assistents

 

President: Sr. Antonio Arjona Chacon 
Vice-president: Sr. Vicenç Muñoz Gilart 
Tresorer: Sr. Joan Gallart Llosa 
Vocal: Sr. Aureli Contreras Mena   

Ordre del dia

  

1. Proposta de canvi de junta 
2. Votació a la nova junta 
3. Memòria d’activitats 
4. Estat de comptes 
5. Noves quotes socis per l’any 2010 
6. Torn de paraules   

1- PROPOSTA DE CANVI DE JUNTA  

El Sr. Antonio Arjona exposa la necessitat de introduir canvis en els 
membres de la junta, per tal d’adaptar-nos a la normativa que ha tret la 
Secretaria General d’Esports. Aquesta normativa fa referència a la 
composició de la junta que serà com a mínim de 3 membres (president, 
secretari i tresorer), per un període de 6 anys.  

El president convida als socis a participar en la nova junta. Dels socis 
assistents dues persones estan interessades en participar-hi com a vocals. 
Tot seguit es fa la proposta:  

President: Sr. Antonio Arjona Chacon 
Vice-president: Sr. Vicenç Muñoz Gilart 
Secretari: Tomàs Zapata Tarifa 
Tresorer: Sra. Sandra Navarra Roure 
Vocal 1: Sr. Aureli Contreras Mena 
Vocal 2: Joan Gallart Josa 
Vocal 3: Anna Verdú Zarza 
Vocal 4: Jose Carlos Iturregui Diaz    
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2- VOTACIÓ A LA NOVA JUNTA  

La junta queda aprovada amb el vot favorable de tots els socis assistents.   

3- MEMÒRIA D’ACTIVITATS  

El president fa una valoració de totes les activitats realitzades durant l’any 
2009.  

Al gener la Duatlò. 
Al febrer sortida de cap de setmana a Port-Ainé. 
Al març caminada amb raquetes de neu des d’Espot fins a Estany Negre. 
A l’abril Setmana Santa, escalada a Margalef. 
Al maig Vies Verdes 
Al juny ascensió al Perdiguero 
Al Juliol cap de setmana a Ossera i participació en la cursa popular 
A l’agost cap de setmana a Guingueta d’Aneu 
Al setembre Alpibloc 
A l’octubre sortida a caçar bolets 
Al novembre curs d’escalada per a dones i escalada a Cubells  

El Vice-president destaca la Duatlò com una de les grans activitats que 
organitza el Centre i demana la col·laboració dels socis en la organització 
de la propera edició, en la que haurà una nova categoria pels bombers. 
Dona unes pinzellades del nou recorregut i la conveniència de treure’l del 
centre del poble.   
El president destaca l’èxit de l’Alpibloc donada la important participació de 
competidors, sobre tot en la categoria femenina, i el gran reso que ha 
tingut.   

4- ESTAT DE COMPTES  

La Sra. Sandra Navarra, entra a explicar l’estat de comptes que a data de 
30 de novembre de 2007 i aprovat en l’assemblea general del mateix dia, el 
saldo era de 3.413,76€.   

El saldo actual a 30 de setembre de 2009 és de 3.869,29€.  

Com a despeses importants es tenen una assegurança de Responsabilitat 
Civil (RC), l’adquisició d’un ordinador portàtil ( per les gestions del club), les 
quotes que s’han de fer a la FEEC i l’adquisició de material de muntanya (8 
parells de raquetes de neu, 8 parells de Crampons, una tenda de campanya 
de 6 places) i un telèfon mòbil.     
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Durant aquests dos anys els ingressos obtinguts bàsicament han estat les 
quotes dels socis, les quotes de dansa oriental, les col·laboracions de   

patrocinadors per les activitats organitzades pel CEA i dues subvencions; 
una de l’ajuntament d’Alpicat i un altra de la Diputació.  

El detall dels comptes es posa a disposició de tots els socis.  

 

5- NOVES QUOTES SOCIS PER L’ANY 2010  

La Sra. Sandra Navarra proposa als socis cobrar els rebuts del centre al 
gener, per fer coincidir la quota amb l’any natural i d’aquesta manera 
facilitar la comptabilitat dintre de l’exercici.  
Tots els socis estan d’acord amb la proposta.  

El Sr. Antonio Arjona proposa incrementar les quotes anuals dels socis, 
amb les quantitats següents:    

De 0 a 5 anys ......................5€  
De 6 a 17 anys ..................10€  
De 18 a 64 anys ................15€  
De 65  en endavant ...........10€  

Les noves quotes queden aprovades per tots els socis assistents.   

També el Sr. Antonio Arjona proposa cobrar un lloguer simbòlic per la 
utilització del material de muntanya,  amb els següents preus unitaris:    

Raquetes de Neu.................. 5€/dia  
Crampons .............................5€/dia  
Tenda de campanya ...........10€/dia   

Tots els socis assistents estan d’acord amb la proposta.   

6 - TORN DE PARAULES  

El Sr. Antonio Arjona remarca la importància de la pàgina web que compta 
amb la gestió del Sr. Joan Gallart,  per donar publicitat a les activitats del 
centre.  El Sr. Joan Gallart demana més implicació als socis per tal que li 
facin arribar més escrits i fotos de les activitats que es realitzen al centre i 
d’aquesta manera potenciar la pàgina web.  
Es demana als socis que aportin idees i facin propostes per tal de 
dinamitzar i augmentar la participació d’aquests a les activitats del centre.  

El Sr. Antonio Arjona convida al soci Sr. Enric Sabaté, a organitzar una 
sortida d’esquí de muntanya, el Sr. Enric accedeix i farà una proposta. 
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El Sr. Fabià, s’ofereix a donar publicitat a les activitats que realitza el centre 
en la revista Pinetell.  

S’agraeix a tots l’assistència a l’assemblea i la confiança dipositada en la 
nova junta.   

Alpicat, 23 de Novembre de 2009      

Tomàs Zapata Tarifa    Antonio Arjona Chacón 

Secretari      President 


